

尊贵的客户：

<重要通知>有关：股票期权交易系统由 iDoubleClick2 至 iDoubleClick3 的升级通知

多谢 阁下选用广发证券（香港）经纪有限公司服务。

为提升客户的股票期权网上交易体验，现函通知 阁下有关现时的股票期权网上交易系统-iDoubleClick2(“iDC2”)将于 **2022年11月25日下午6时起停止服务**，并从**2022年11月26日起**启用最新版本的股票期权网上交易系统-iDoubleClick3(“iDC3”)。

为免影响 阁下的股票期权网上交易，阁下可于 2022年11月17日起预先下载及安装 iDC3，并可在 2022年11月26日起正式启用 iDC3。请透过点击以下链接：

于 2022年11月25或之前下载及安装 iDC3：

https://cdn.gfzq.cn/hkstore/economy/zip/iDC3_GF_v_2_2_5_202.zip;

于 2022年11月26日起下载及安装 iDC3：

<https://gfse.gfgroup.com.hk/download>; 及

查看 iDC3 的安装及用户使用手册：

<https://gfse.gfgroup.com.hk/use>。

倘有任何疑问，请致电客户服务热线(852) 3719 1288 / (86) 40086 95575 或电邮至 seccs@gfgroup.com.hk 查询。谢谢！

广发证券（香港）经纪有限公司谨启
2022年11月17日

17 November 2022

Dear Valued Customer,

<Important Notice> Re: Upgrade of Online Stock Options Trading System from iDoubleClick2 to iDoubleClick3

Thank you for choosing GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited.

To enhance the client experience in online stock options trading, we are writing to inform you that the current version of online stock options trading system-iDoubleClick2 (“iDC2”) will be out of service at **6:00 p.m. on 25 November 2022** and the upgraded version of online stock options trading system-iDoubleClick3 (“iDC3”) will be rolled out with effect from **26 November 2022**.

In order to avoid any disruption of your online stock options trading, iDC3 will be available in advance for download and installation on 17 November 2022, where the launch date of iDC3 is on 26 November 2022. **Please refer to the hyperlinks as below to:**

Download and install iDC3 on or before 25 Nov 2022:

https://cdn.gfzq.cn/hkstore/economy/zip/iDC3_GF_v_2_2_5_202.zip;

Download and install iDC3 with effect from 26 Nov 2022: <https://gfse.gfgroup.com.hk/download>; and

Browse the installation guide and user manual of iDC3:

<https://gfse.gfgroup.com.hk/use>.

If you have any questions, please contact our Customer Services Hotline at (852) 3719-1288 / (86) 40086 95575 or email us at seccs@gfgroup.com.hk. Thank you.

Yours faithfully,

GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited